

《单词百科:rework是什么意思?rework怎么发音?rework的解释和用法》

英语单词rework是什么意思?rework怎么读?rework怎么发音?简答网为您整理了rework的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



rework怎么读

rework的读音:[, ri: ' w ɜ :k]

rework的意思

1、vt.重做, 再做;修订;

rework的近义词

1、alter vt.改变;更改;改建(房屋);(人)变老;

2、amend vt.& vi.改良, 修改;修订;

3、change vt. 改变, 变更;交换, 替换;兑换;换衣服(床单);

4、**make over** 转让; 移交;修改; 改造;

5、**mend** v.修理;缝补;康复;解决争端;

rework的双语例句

1、Is there a documented allowable rework procedure with appropriate quality checks?

是否有文件规定允许的重程序和相应的品质检验?

2、In most instances, these repairs involve rework of the base metal.

多数情况下, 都要翻修本体金属.

3、A good manager insures there are specific action plans for all major cull and rework defects.

一个好的经理会有详细的行动计划去降低造成废品或返工的缺陷.

4、See if you can rework your **schedule** and come up with practical ways to reduce the number of hours you're **on call**.

看看能不能修改你的日程安排表, 想出切实可行的办法来减少你值班的时间.

5、If products need **rework**, **disadvantageous** impacts should be determined and the rework documents should **be** formed.

若产品需要返工, 应确定对产品的不利影响,并要形成返工文件.

6、Any rework or repair must not increase stress concentrations that degrade component durability.

任何翻修或修理都不得增加应力集中而降低部件的耐久性.

7、I decided to scribble out the messed up areas and rework them.

我决定涂掉那些一团糟的地方,去重画.

8、Time to rework your accessories and makeover your shelves.

也是重新整理各种小装饰品和抽屉的时候了.

9、Unlike rework, repair can affect or change parts of the nonconforming product.

返修与返工不同, 返修可影响或改变不合格产品的某些部分.

10、Repair and rework on Transceiver Module assembly and related PCBA.

维修和返工光收发器模块组件,和相关的PCBA板.

11、Implement barcode scan finished product stocking , rework part replacement according to the requirement of QAD system.

按QAD系统要求实施产品扫描、入库、返工、插件等操作.

12、Never finding the quality issue until the last moment, it will cause rework.

而不是等到最后一刻,才发现品质问题,造成返工.

13、Its compact table size makes it a perfect fit in a prototyping lab or rework station.

它结构紧凑,可放置在桌面上,非常适合原型制作或者再加工工作站.

14、Record the actual rework effort on the Inspection Summary Report.

在评审总结报告上纪录实际的返工工作量.

15、If done properly, RE can help in reducing requirement changes and rework.

如果做的好,会减少需求变更和返工.

16、Therefore, the necessary time to rework profile was color response status.

因此,需要每隔一段时间重新制作profile,以适应当时的颜色响应状况.

17、Work with QC to maintain the quality match Pass Rate request rejected goods rework.

帮助质检部分维持产品质量达到通过率的要求,避免产品返工.

18、So the key to all loosening, sales rework, replace worn copper sleeve, loose gear resize.

于是对所有松动的键、销重新加工,重新更换磨损的铜套,对松动的齿轮重新调整.

以上是简答网为您整理的rework怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于rework

的用法、rework的释义、rework

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rework>

